

長榮大學
2019 畢業典禮

2019 Graduation INVITATION



長榮大學
Chang Jung Christian University

深耕在地、連結國際，成為社會責任領航大學

本校謹訂於中華民國 108 年 6 月 1 日 (星期六) 舉行 2019 畢業授獎感恩禮拜暨畢業典禮。

You are cordially invited to The Commencement of Chang Jung Christian University on Saturday, June 1, 2019.

恭請
蒞臨指導

董事長 楊四海
Chairman
校長 李泳龍
President
謹邀

畢業授獎感恩禮拜
Worship for Graduation Award

14:30~16:00

演藝廳
Auditorium

畢業典禮
Graduation Ceremony

18:00~19:30

足球場
Soccer Field

- 1.請所有參加畢業典禮之本校師生、畢業生、在校生及觀禮家長，依照指示標誌於活動前10分鐘入場完畢。
- 2.畢業會場位於本校足球場，建議穿著平底鞋及長褲入場。
- 3.畢業會場家長觀禮區座位有限，請盡早入座。
- 4.典禮當日校內設置家長休息區，歡迎家長多加使用。

- 1.All the teachers, students and parents who attend the graduation ceremony, please enter the venue before ten minutes by following indicator.
- 2.Graduation ceremony is on the soccer field on our campus,we recommend you to wear flat shoes and pants.
- 3.The parental viewing seats are limited, please have a seat as soon as possible.
- 4.There will be the parents resting area on graduation on the campus.